
Dobrovoľného hasi

z 2.schôdze Výboru DHZ Snežnica v roku 2017

24.február 2017, hasi

 
 
prítomní: 
predseda:  Martin Bollo
veliteľ:   Ján Belanec
tajomník:  Bc. Dušan Šev
strojník:   Peter Bollo 
referent mládeže: Štefan Cesnek
referent žien:  Daniela Cesneková
 
prizvaný: 
starosta obce  MVDr. Milan Hlavatý
 
neprítomní: 
Štefan Bollo, Daniela Cesneková, 
 
 
 Schôdzu otvoril a viedol tajomník zboru Bc. Dušan Šev
bodmi programu. Na základe nových skuto
na pracovnom stretnutí hasičov s ministrom vnútra v Byt
programu tejto schôdze zahrnutý aj bod: Výstavba / rekonštrukcia hasi
Ministerstva vnútra SR. Všetci prítom
schôdze, ktorá pokračovala podľa pozvánky s doplnením tohto bodu. 
 
2. Výstavba / rekonštrukcia hasi
 
 Predseda zboru a veliteľ prítomných informovali o možnosti získania dotácie z rezortu 
Ministerstva vnútra na rekonštrukciu hasi
možno získať dotáciu vo výške 30 000
vnútra p. Kaliňákom v Bytči. (viac info v bode 
stretnutí hasičov s ministrom vnútra v Byt
 Nakoľko naša budova hasič
na priestorové parametre, vo vzájomnej diskusii, ktorá prebiehala pred budovou hasi
zbrojnice so starostom obce sme navrhli nasledovné riešenia:

• prehĺbiť jestvujúcu garáž v budove úradu a následne ju upravi
tiež časť druhej garáže, ktorá je zriadená p
obci 

• vybudovať novú budovu hasi
budove obecného úradu na č

• predĺžiť existujúcu budovu zbrojnice
 

Zápisnica 

 
Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica

 
z 2.schôdze Výboru DHZ Snežnica v roku 2017

                                                                                                                        
24.február 2017, hasičská zasadačka - OcÚ Snežnica 

 

Martin Bollo 
Ján Belanec 
Bc. Dušan Ševčík 

 
Štefan Cesnek 
Daniela Cesneková 

MVDr. Milan Hlavatý 

Štefan Bollo, Daniela Cesneková, Ing. Gabriela Bollová  

Schôdzu otvoril a viedol tajomník zboru Bc. Dušan Ševčík, ktorý prítomných oboznámil s 
bodmi programu. Na základe nových skutočností a informácií, ktoré sa dozvedeli naši zástupcovia 

ov s ministrom vnútra v Bytči veliteľ a predseda navrhli, aby bol do 
programu tejto schôdze zahrnutý aj bod: Výstavba / rekonštrukcia hasičskej zbrojnice
Ministerstva vnútra SR. Všetci prítomní tento bod odsúhlasili a tak sa zaradil medzi program 

ľa pozvánky s doplnením tohto bodu. (príloha č

Výstavba / rekonštrukcia hasičskej zbrojnice z dotácie Ministerstva vnútra SR

ľ prítomných informovali o možnosti získania dotácie z rezortu 
Ministerstva vnútra na rekonštrukciu hasičských zbrojníc, pričom sa počíta, že na jeden projekt

 dotáciu vo výške 30 000€. Túto informáciu získali na stretnutí hasi
(viac info v bode č.2 tejto zápisnice - Informácie o pracovnom 

ov s ministrom vnútra v Bytči) 
ko naša budova hasičskej zbrojnice neodráža naše aktuálne potreby najmä vzh

vzájomnej diskusii, ktorá prebiehala pred budovou hasi
zbrojnice so starostom obce sme navrhli nasledovné riešenia: 

 jestvujúcu garáž v budove úradu a následne ju upraviť pre naše potreby a využíva
 druhej garáže, ktorá je zriadená pri úrade, prenechať existujúcu budovu zbrojnice 

 novú budovu hasičskej zbrojnice (aspoň murovanú stavbu s nadokrytím) 
budove obecného úradu na časti parkoviska a dvora pri úrade 

 existujúcu budovu zbrojnice 

ského zboru Snežnica 

z 2.schôdze Výboru DHZ Snežnica v roku 2017 
                                                                                                                        

ík, ktorý prítomných oboznámil s 
dozvedeli naši zástupcovia 

 a predseda navrhli, aby bol do 
čskej zbrojnice z dotácie 

ní tento bod odsúhlasili a tak sa zaradil medzi program 
(príloha č.1 tejto zápisnice) 

skej zbrojnice z dotácie Ministerstva vnútra SR 

 prítomných informovali o možnosti získania dotácie z rezortu 
číta, že na jeden projekt 

Túto informáciu získali na stretnutí hasičov s ministrom 
Informácie o pracovnom 

skej zbrojnice neodráža naše aktuálne potreby najmä vzhľadom 
vzájomnej diskusii, ktorá prebiehala pred budovou hasičskej 

 pre naše potreby a využívať 
 existujúcu budovu zbrojnice 

 murovanú stavbu s nadokrytím) pri 



 V diskusii so starostom obce sme sa však nedohodli na žiadnej z týchto alternatív, 
starostovi sa zdá najoptimálnejšia posledná možnosť - predĺženie budovy, i keď sa tým zatieni časť 
okien v miestnej klubovni. Nakoniec sme sa dohodli, že premyslíme ešte iné možnosti i vzhľadom 
na rozpočet dotácie a v blízkom období zvoláme pracovné stretnutie. 
 
3. Informácie o: 
 

� zasadnutí VZ ÚzO KNM DPO SR  
 Našu obec na tomto zhromaždení zastupovali - predseda Martin Bollo ako delegát s hlasom 
rozhodujúcim a tajomník Dušan Ševčík ako delegát s hlasom poradným. Predseda prítomných 
oboznámil s priebehom rokovania: 
 Na výročných členských schôdzach za rok 2016 si jednotlivé DHZ v okrese (i v rámci celej 
SR - podľa novoprijatých stanov DPO SR) volia nový výbor a navrhujú členov do vyšších - 
okresných, krajských a štátnych štruktúr na obdobie 2017-2022. Jedenkrát za toto obdobie okres 
zvoláva Valné zhromaždenie územnej oblasti okresu KNM, kde sa volia okresní funkcionári, 
členovia okrskov a delegáti do vyšších funkcií a ostatní členovia a predsedovia komisií. toto 
zasadnutie sa konalo 18.02.2017 v KNM. Predseda tiež informoval, že viacerí členovia nášho 
zboru boli nominovaní a tiež zvolení v rámci okresných štruktúr na nasledovné pozície: 

• predseda Martin Bollo (delegát s hlasom rozhodujúcim) 
• veliteľ Ján Belanec (delegát s hlasom poradným, člen výcvikového štábu, člen nášho 

okrsku) 
• tajomník Dušan Ševčík (člen komisie histórie) 
• pokladník Gabriela Bollová (člen revíznej a kontrolnej komisie) 
• referent mládeže Štefan Cesnek (člen komisie mládeže, člen nášho okrsku) 

� pracovnom stretnutí hasičov s ministrom vnútra v Bytči 
19.2.2017 sa uskutočnilo pracovné stretnutie hasičov s ministrom vnútra p. Kaliňákom v 

Bytči. Veliteľ prítomným podal informácie o priebehu stretnutia: 
 V roku 2017 sa zvyšujú dotácie pre jednotlivé skupiny v rámci zaradenie do rozmiestnenia 
síl a hasičský prostriedkov. Náš DHZ je zaradený do skupiny B, prináležala nám dotácia vo výške 
2 000 €, v tomto roku to bude 3 000€. V prípade potreby väčšej investície nie je potrebné vyčerpať 
dotáciu v danom roku ako to bolo doteraz, ale máme možnosť preniesť financie do ďalších rokov. 
 DPO SR plánuje tiež zriadiť pojazdnú STK, diskutovalo sa tiež o hasičských vozidlách, 
systému ich prideľovania, riešili sa protipovodňové vozíky a značná časť bola tiež venovaná 
dotácii na rekonštrukciu zbrojníc. (viac v bode 2. tejto zápisnice) 
 

� zmene Stanov DPO SR 
 Tajomník informoval, že DPO SR prijala nové stanovy, niektoré body už teda v našich 
stanovách nie sú správne, preto navrhoval prerobenie a úpravu týchto stanov. Stanovy DPO SR sú 
nadradené Stanovám DHZ Snežnica, preto je dôležité aby boli aktuálne, najmä pri rôznych 
žiadostiach o dotácie býva s tým problém. Pre nás ako členov sa prakticky nič nezmenilo, avšak 
staré stanovy už dlho neboli aktualizované vzhľadom na postupný vývoj a smerovanie hasičstva na 
Slovensku. Prítomní odporučili, aby boli aktualizované Stanovy DHZ Snežnica k dispozícii na 
najbližšej schôdzi výboru. 
 

� žiadosti na vetriesku  
 Predseda a veliteľ nás informovali o stave žiadosti ohľadom PV3S - vetriesky, ktorú sme 
podali na Krajské riaditeľstvo HaZZ do Žiliny a tiež dodatočne na DPO SR ešte koncom minulého 
roka. Žiadosti sú zaevidované u horeuvedených inštitúcií, zatiaľ nemáme bližšie informácie. 
 



4. Plán hospodárenia na rok 2017 
 

� stav pokladne, účtu  
 Predseda informoval v zastúpení pokladníčky o stave pokladne, za posledné obdobie sa 
výrazne nič nenakupovalo. 
 

� plán využitia dotácie pre DHZ z rozpočtu samosprávy - obce 
 Z obecného rozpočtu máme pre tento rok prisľúbenú podporu vo výške 2 000€ na opravu 
mašiny PS 12. Aktuálne má však obec blokovaný účet kvôli administratívnym záležitostiam, takže 
v tomto období nevieme túto dotáciu využiť. Veliteľ informoval, že je so starostom v neustálom 
kontakte a tiež s firmou, kde chceme dať mašinu opraviť. Hneď ako sa situácia na obci vyrieši sa 
mašina zavezie do opravy do ČR na Moravu. 
 

� plán využitia štátnej dotácie  
 V tomto roku očakávame dotáciu vo výške 3 000€. Už v rámci predchádzajúcej schôdze 
výboru bola táto téma otvorená a navrhovali sa nasledovné záležitosti: montáž vysokotlaku do 
vozidla, zásahové odevy, vysielačky, technické prostriedky na studničkový spôsob zdolávania 
požiaru. V rámci diskusie sme sa napokon jednohlasne dohodli, že účelová dotácia bude použitá 
nasledovne: 

• 4 ks komplet zásahový odev (prípadne iné varianty ochranných pomôcok) 
• rozdeľovač 

 
� návrh využitia financií získaných z inej činnosti (2% z daní, brigády...) 

 V tomto roku sme robili možnosti príjmu z 2% veľkú osvetu, takže očakávame, že v tomto 
roku si môžeme do našej pokladne prilepšiť o cca 1 000€. Značná časť sa použije na športové 
vybavenie - hadice, iné náradie a tiež sa plánujú zakúpiť 2 uniformy pre nových členov výboru - 
Milana Maliara a Petra Bollu. Ostatné investície sa bude riešiť priebežne počas roka. 
Pravdepodobne bude nutné prispieť aj na autobusový zájazd na Hasičskú púť do Rajeckej Lesnej.  
 
5. Plán činností na úseku DHZO na rok 2017  
 

� vyhodnotenie efektivity skúšky telefonického zvolania 
 Veliteľ informoval prítomných o telefonickom teste zvolania členov DHZO, ktoré sa uskutočnilo 
12.2.2017 vo večerných hodinách. Testovanie prebehlo v poriadku, každý člen bol kontaktovateľný. Veliteľ 
vyjadril spokojnosť nad priebehom cvičného zvolania. Takéto zvolania sa budú cvične testovať viackrát v 
priebehu roka. 
 

� školenia, prednášky, kurzy... 
 V tomto roku máme najmä v pláne vyškoliť nových členov v rámci Základnej prípravy jednotlivca. 
Zatiaľ čakáme, kým sa toto školenie uskutoční niekde v blízkosti našej obce. Plánujeme dať vyškoliť 
nasledovných členov: Peter Bollo, Milan Maliar, Marián Rusnák, Tomáš Jezbera. Ostatné školenia v 
priebehu roka podľa potreby, aktuálnosti a finančných možností. 
 

� plán zdokonaľovacej prípravy na rok 2017 
 Veliteľ ďalej predniesol plán zdokonaľovacej prípravy na tento rok 2017. Okrem teoretickej časti 
chce najmä v tomto roku absolvovať i praktické cvičenia s naším vozidlom, aby si viacerí členovia DHZO 
osvojili i manuálnu zručnosť. Okres by mal tiež v tomto roku vykonať rozsiahle taktické cvičenie, ktorého 
by sme sa radi zúčastnili. V prípade, ak sa neuskutoční v dohľadnej dobe, uskutočníme vlastné cvičenie 
príp. v spolupráci s naším okrskom. Podrobným plánom sa budeme zaoberať v rámci najbližšej činnosti, 
nakoľko ešte ani prírodné podmienky nedovoľujú niektoré z praktických cvičení uskutočniť. 
 
 



� spolupráca a povinnosti strojníka 
 Novým členom výboru na pozícii strojníka sa stal Peter Bollo. Táto funkcia sa nedarí obsadiť 
nejakým stabilným členom a pravidelne sa volia noví strojníci. Na našej schôdzi sme vysvetlili 
novoprijatému členovi náplň jeho práce a prisľúbili i pomoc v rámci jeho kompetencií. Potrebné zručnosti 
by mal získať práve na zdokonaľovacích cvičeniach. V prípade, ak by sa konalo nejaké školenie strojníkov, 
uvoľníme finančné prostriedky z nášho rozpočtu. 

 
6. Plán činností na úseku Prevencie na rok 2017  
 

� protipožiarna prevencia objektov 
 Tajomník informoval, že obec máme rozdelenú do 5 oblastí kontroly, pričom každú oblasť 
kontrolujeme v jednom roku (2015-2019). Preventivár nebol prítomný, takže tomuto bodu sme sa viac 
nevenovali. V prevencii však máme značné medzery, pretože aktuálne neplníme plán podľa potreby. V roku 
2017 musíme v tejto oblasti napredovať a splniť tento bod z UZNESENIA z Výročnej členskej schôdze. 
Aktuálne máme skontrolovanú len oblasť 1, pričom by už mali byť hotové aj oblasti 2 a 3. 
 

� prevencia vzniku požiarov, relácie v rozhlase, spolupráca s ZŠ a MŠ... 
 Na úseku prevencie (mimo kontroly objektov) vykazujeme dobrú činnosť. Chceme i naďalej 
pokračovať v šírení preventívnych opatrení či už formou obecného rozhlasu, obecných novín, nástenky, 
internetu. V tomto roku sme sa rozhodli, že preventívno-vzdelávacie cvičenie v tomto roku sa v škole 
neuskutoční, pretože deti sa s nami príliš často stretávajú a strácajú tí straší záujem. Opäť v r.2018 však 
chceme toto cvičenie uskutočniť a zhodli sme sa na tom, že interval našej prezentácie v škole bude stačiť 
raz za 2 roky. 
 
7. Plán činnosti na úseku športu a mládeže na rok 2017  
 

� aktuálny stav členskej základne detí, dorastu, mužov, žien 
 Slova sa ujal referent mládeže, ktorý nás oboznámil so stavom členskej základne u detí a dorastu. 
Opäť je tu rok, kedy veľká časť deti, čo súťažili v kategórii Plameň dosiahla už dorastenecký vek. 
Dorastenecké družstvo dokážeme poskladať, záujem zo strany mládeže pretrváva, prispeje k tomu aj oprava 
súťažnej mašiny. Aktuálne sa už formuje aj družstvo detí, ešte však treba počkať, pretože tréningy ešte 
neprebiehajú. Pomoc mu prisľúbila i referentka žien a tiež podľa možnosti i všetci prítomní členovia 
výboru. Referent mládeže vidí problém v priestoroch na tréning, kde sa už s dorastencami nebude dať 
plnohodnotne trénovať. V diskusii padli návrhy na miesta tréningu - Vyšný koniec, ihrisko v Oškerde. 
Muži ucelené súťažné družstvo aktuálne nemajú, ale v prípade potreby sa vždy nazbierajú. Ženy aktuálne 
nesúťažia, aj keď medzi členkami koluje i takáto myšlienka. 
 

� plán súťažnej činnosti na rok 2017 
 Tento rok je postupový pre dorast a dospelých. Referent sa chce zúčastniť okresného kola s 
družstvom dorastu a tiež muži by mali splniť túto svoju povinnosť účasťou na okresnom kole. S deťmi a 
tiež dorastencami sa plánujú viaceré súťaže podľa priebežného záujmu. 
 

� rozšírenie športového vybavenia na súťažnú reprezentáciu 
 Tento bod už bol prejednaný v bode č.4 tejto zápisnice. Ide najmä o zakúpenie športových hadíc pre 
dorast (20 m) a tiež rozdeľovača. Ostatné podľa potreby a aktuálnych finančných možností. 
 
8. Plán ostatnej činnosti 
 

� plán činnosti členiek zboru 
 Prítomná referentka žien v krátkosti zhrnula pôsobenie žien v zbore. Vyjadrila spokojnosť nad 
rozšírením členskej základne o viaceré členky. Prisľúbila pomoc pri pripravovaných kultúrno-
spoločenksých a ostatných udalostiach. Diskutovalo sa, či opäť uskutočníme posedenie pre členky zboru 
ako tomu bolo i v minulom roku, ale tento rok sme od tohto zámeru upustili. 
 



� nesplnené úlohy z predchádzajúceho obdobia  
• karty hydrantov - na evidenciu hydrantov v obci 

stav: prebieha 
termín: apríl 2017 
zodpovední: Dušan Ševčík 
 

• aktualizácia písomností na obecnom úrade 
stav: prebieha, čakáme na doručenie materiálov z obecného úradu 
termín: rok 2017 
zodpovední: Dušan Ševčík, Ján Belanec 
 

• studničky v katastri obce 
- predseda požiadal o pomoc členov s prípravou dreva 
termín: rok 2017 
zodpovedný: výbor DHZ 
 

• kronika 
stav: prebieha, do konca roka dopísať kroniku do súčasnosti 
termín: rok 2017 
zodpovedný: Dušan Ševčík 
 

• prevencia v obci 
- v roku 2017 dobehnúť chýbajúce kontroly objektov v obci 
termín: rok 2017 
zodpovedný: Štefan Bollo 
 

• praktické taktické cvičenie s vozidlom IVECO, príp. v rámci okresu 
termín: I. polrok 2017 
zodpovedný: Ján Belanec 
 

• školenie - Základná príprava jednotlivca (optimálne 4 členovia) 
- komunikovať v rámci okresu a vyvíjať tlak, aby sa školenie uskutočnilo v našom okrese 
termín: rok 2017 
zodpovedný: Ján Belanec 

 
� plán činností na rok 2017 na úseku kultúrno-spoločenskom 

 - organizácia autobusového výletu na Hasičskú Púť do Rajeckej Lesnej + Čičmany 30.04.2017 
 - účasť na okresnej floriánskej omši v Hornom Vadičove 07.05.2017 
 - obecný hasičský máj 
 - pomoc obci pri rôznych udalostiach (Deň detí, hodové slávnosti) 
 - účasť na Dni otcov (hasičský guláš) 
 - Deň otvorených dverí v hasičskej zbrojnici pre V. ročník ZŠ 
 - pomoc pri organizovaní cyklistických pretekov v obci  09.09.2017 
 - III. ročník hasičského bálu 18.11.2017 
 

� plán ostatných činností a brigád 
 - účasť na školeniach, IMZ organizovaných okresom 
 - pomoc farnosti pri organizovaní sv. omší v prírode, účasť na strážení Božieho hrobu, Vigílii  
 - roznášanie betlehemského svetla  24.12.2017 
 - hasičský výstup na Veľký Vreteň  31.12.2017 
 - brigády pre lesy - podľa potreby 
 - brigády v zbrojnici a obci - podľa potreby 
 
 



• zabezpečiť účasť družstva Plameň na okresnej súťaži 
zodpovedný: Štefan Cesnek 
 

• zabezpečiť účasť družstva dorastu na okresnej súťaži 
zodpovedný: Štefan Cesnek 
 

• zabezpečiť účasť družstva mužov na okresnej súťaži 
zodpovedný: Ján Belanec 
 

• zabezpečiť montáž bezpečnostného zámku na hasičskú garáž v areáli ZŠ 
termín: apríl 2017 
zodpovední: Martin Bollo, Štefan Cesnek, Ján Belanec 
 

• zabezpečiť pečiatku pre potreby DHZ 
termín: apríl 2017 
zodpovední: Martin Bollo, Ján Belanec, Gabriela Bollová 

 
9. Ostatné, diskusia 
 

� Hasičský bál 
 III. ročník nášho hasičského bálu sa v tomto roku uskutoční 18.11.2017. Kapela zostáva TRIO 
BAND. Diskutovalo sa o programe, Peter Bollo a Martin Bollo sa vyjadrili, že majú kontakt na nejakú 
folklórnu skupinu. Do budúcej schôdze výboru pripravíme návrhy na program nášho bálu. 
 

� Domáca súťaž 
 V roku 2016 sa u nás v obci neorganizovala tradičná domáca súťaž do kopca z dôvodu výstavby 
obecnej bytovky. Tento rok sme sa však vyjadrili kladne k tejto otázke, termín zatiaľ nie je stanovený. 
Chceme ísť obhliadnuť súťažnú trať, veliteľ zistí rozpis hasičských súťaží v rámci nášho okresu. Tento bod 
uzavrieme na schôdzi členov DHZ, ktorá je naplánovaná na mesiac apríl. 
 

� Stanovačka 
 Už v minulom roku sme plánovali uskutočniť stanovačku pre rodiny s deťmi a mládež na miestnom 
ihrisku, avšak kvôli zlému počasiu sa táto akcia neuskutočnila. V tomto zámere však plánujeme pokračovať. 
Termín zatiaľ nie je stanovený, nakoľko sa bude odvíjať najmä od počasia ako i od miesta stanovania.  
 

� Náučný chodník 
 Tajomník prítomných informoval o zámere vybudovať náučný chodník v lokalite, kde sme predtým 
uskutočnili obecnú brigádu - čistenie a spriechodňovanie cesty Popod Polom. Išlo by o projekt nášho zboru. 
Bližšia diskusia spojená s obhliadkou lokality prebehne až počas jarného obdobia. 
 

� finančná kompenzácia PHM, jubileá,... 
 Tajomník sa vyjadril v potrebe finančnej kompenzácie PHM členom, ktorí na svoje náklady jazdia 
pre potreby DHZ. Tiež dodal, že by bolo potrebné zjednotiť príspevky (dary) pre členov podľa aktivít aj pri 
významných životných jubileách, svadbách, krstinách a pod...Prispelo by to k jednotnosti našej organizácie. 
V diskusii sme sa jednoznačne nezhodli, preto na najbližšiu výborovú schôdzu bude k dispozícii tento 
návrh. 
 

� členstvo v DHZ Snežnica 
 Tajomník tiež informoval, že na tejto schôdzi sa malo prehodnotiť i členstvo neaktívnych členov, 
ale vzhľadom na rozsiahly program tohto rokovania sa tento bod presúva na niektorú schôdzu výboru v 
r.2017. 
 
 
 



 
10. Uznesenie (príloha č.2), záver 
 
 V závere tajomník poďakoval prítomným za účasť a aktivitu na schôdzi, schválilo sa 
uznesenie. Najbližšie tajomník navrhuje zvolať schôdzu členov DHZ v závere mesiaca apríl a 
schôdza výboru bude zvolaná v mesiaci máj - jún 
 
 
 
 
V Snežnici 26.február 2017           
 
 
               ..................................................... 
              spracoval: Bc. Ševčík Dušan – tajomník DHZ 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha č.1 k Zápisnici z 2. výborovej schôdze DHZ Snežnica za rok 2017, 24.február 2017                                    

 
          Pozvánka                
 
 

 

Predseda Dobrovoľného hasičského zboru (DHZ) Snežnica Vás srdečne 

pozýva na 2.schôdzu Výboru DHZ, ktorá sa uskutoční v piatok 24.02.2017 

o 18:00hod. v hasičskej zasadačke na Obecnom úrade v Snežnici. 

Program: 

1. Otvorenie, uvítanie členov výboru 
2. Výstavba / rekonštrukcia hasičskej zbrojnice z dotácie Ministerstva vnútra SR 
3. Informácie o: 

� zasadnutí VZ ÚzO KNM DPO SR (predseda, tajomník) 
� pracovnom stretnutí hasičov s ministrom vnútra v Bytči (veliteľ) 
� zmene Stanov DPO SR (tajomník) 
� žiadosti na vetriesku (veliteľ, predseda) 

4. Plán hospodárenia na rok 2017 
� stav pokladne, účtu (pokladník) 
� plán využitia dotácie pre DHZ z rozpočtu samosprávy - obce 
� plán využitia štátnej dotácie (3.000€) 
� návrh využitia financií získaných z inej činnosti (2% z daní, brigády...) 

5. Plán činností na úseku DHZO na rok 2017 (veliteľ) 
� vyhodnotenie efektivity skúšky telefonického zvolania 
� školenia, prednášky, kurzy... 
� plán zdokonaľovacej prípravy na rok 2017 
� spolupráca a povinnosti strojníka 

6. Plán činností na úseku Prevencie na rok 2017 (preventivár) 
� protipožiarna prevencia objektov 
� prevencia vzniku požiarov, relácie v rozhlase, spolupráca s ZŠ a MŠ... 

7. Plán činnosti na úseku športu a mládeže na rok 2017 (referent mládeže) 
� aktuálny stav členskej základne detí, dorastu, mužov, žien 
� plán súťažnej činnosti na rok 2017 
� rozšírenie športového vybavenia na súťažnú reprezentáciu 

8. Plán ostatnej činnosti 
� plán činnosti členiek zboru (referent žien) 
� nesplnené úlohy z predchádzajúceho obdobia  
� plán činností na rok 2017 na úseku kultúrno-spoločenskom 
� plán ostatných činností a brigád 

9. Ostatné, diskusia 
10. Uznesenie, záver 

 
S pozdravom        ............................................... 
          predseda DHZ - Martin Bollo  

 



Príloha č.2 k Zápisnici z 

 
                              

                     z 2. schôdze Výboru

Dobrovoľného hasi

24.február 2017, hasi
_______________________________________________________________________________
 

A) Výborová schôdza berie na vedomie:
� oficiálne výsledky - voľby členov zboru v rámci ÚzO

 
B) Výborová schôdza schvaľ
� program výborovej schôdze 
� plán hospodárenia na rok 2017 
� plán činností na úseku DHZO na rok 2017 
� plán činností na úseku Prevencie na rok 2017 
� plán činnosti na úseku športu a mládeže na rok 2017 
� plán ostatnej činnosti 

 
 

C) Výborová schôdza ukladá:
�  členom výboru a tiež členom DHZ Snežnica splni

     
 

 
 
 
 
 
 
V Snežnici 26.február 2017  
 
     
     
 
 
 
. 

 
.........................................  
        predseda – Martin Bollo.  

 

k Zápisnici z 2. výborovej schôdze DHZ Snežnica za rok 2017, 24.02

                              Uznesenie 
 

z 2. schôdze Výboru 
 

ného hasičského zboru Snežnica za rok 2017
 

24.február 2017, hasičská zasadačka, OcÚ v Snežnici 
_______________________________________________________________________________

Výborová schôdza berie na vedomie: 
členov zboru v rámci ÚzO 

Výborová schôdza schvaľuje: 

 
inností na úseku DHZO na rok 2017  
inností na úseku Prevencie na rok 2017  
innosti na úseku športu a mládeže na rok 2017  

ladá: 
lenom DHZ Snežnica splniť úlohy uvedené v bode č.8 tejto zápisnice

   termín: rok 2017 / individuálne, zodpovedný: 

         

          .....................................................
         spracoval: Bc. Ševčík Dušan 

........................................                 ..................
            pečiatka DHZ                                      

24.02 2017 

ského zboru Snežnica za rok 2017 

_______________________________________________________________________________ 

.8 tejto zápisnice 
, zodpovedný: výbor 

..................................................... 
čík Dušan – tajomník DHZ 

......................................... 
                          veliteľ – Ján Belanec 


